

Certificate of Registration



The Governing Board of
Q.A. International Certification Limited
hereby grants to:

昆山欧雅水处理设备有限公司

注册号 : QAIC / CN / 101165-C

上述公司依其认证地址及认证范围, 本认证机构确认其环境管理体系符合 **ISO14001:2004** 标准,
在持续遵循有关服务及认证条款之下, 准予该公司的认证注册。

认证地址: 昆山市周市镇青阳支路 39 号

**认证范围: 1. 水处理设备, 离子交换装置及相关器材的制造装配与服务
相关的环境管理活动**

2. 工业用水处理药品及器材的销售相关的环境管理活动

适用 ISO 14001:2004 标准的认证范围可向该获证组织咨询。

理事会代表签字

主 席

运作经理

A. J. Duffield

A. Carter

本次发证日期: 2010 年 5 月 24 日 - 证书有效日期: 2011 年 5 月 23 日

首次注册日期: 2010 年 5 月 24 日 - 注册有效日期: 2013 年 5 月 23 日

本认证证书按照董事会规章发出

请于证书有效期前按规定进行监督审核及换证手续, 以维持注册的有效性。

上海凯瑞克质量体系认证有限公司

Shanghai QA International Certification Co., Ltd.

上海市中山北路 2790 号杰地大厦 1603 室

电话: 021-51615352、51615356

传真: 021-51615351

网址: www.qaic-china.net



The use of the Accreditation Mark indicates accreditation in respect of those activities covered by the International Standard ISO 14001

Certificate of Registration



The Governing Board of
Q.A. International Certification Limited
hereby grants to:

Kun Shan O-YA Water Treatment Co., Ltd.

Registration No. : QAIC / CN / 101165 - A

(hereinafter called the Registered Company) the right to be listed in the Directory of Registered Companies in respect of the services listed below. These services shall be offered by the Registered Company at or from only the address given below in accordance with the environmental management system in compliance with ISO 14001:2004.

Address to which this Certificate refers :

No.39, Qingyang Branch Road, Zhoushi Town, Kunshan City, Jiangsu Province, P.R. China

Approved Scope to which this Certificate refers.

- 1. The Manufacture and Assembly of Water Treatment Equipments, Ion Exchange Units and Relevant Equipments.**
- 2. The Sales of Industrial Water Treatment Pharmaceuticals and Relevant Equipments and Management of Related Environmental Aspects.**

Signed for and on behalf of the Board

CHAIRMAN

SCHEME MANAGER

A. J. Duffield

A. Carter

Certificate Issue Date : 24th May 2010 - Certificate Expiry Date : 23rd May 2011
Date of Initial Registration : 24th May 2010 - Re-assessment Date : 23rd May 2013

This Certificate of Registration is granted subject to the Regulations approved by the Board.

QA INTERNATIONAL

Q.A. International Certification Ltd.
Cleveland Hall
Cleveland Street
Darlington
Co. Durham
DL1 2PE

Tel: +44 (0)1325 384272
Fax: +44(0)1325 480980
www.qai.co.uk



The use of the Accreditation Mark indicates accreditation in respect of those activities covered by the accreditation certificate number 646.

Certificate of Registration



The Governing Board of
Q.A. International Certification Limited
hereby grants to:

昆山欧雅水处理设备有限公司

注册号: QAIC / CN / 101164-C

上述公司依其认证地址及认证范围, 本认证机构确认其质量管理体系符合 **ISO9001:2008** 标准,
在持续遵循有关服务及认证条款之下, 准予该公司的认证注册。

认证地址: 昆山市周市镇青阳支路 39 号

**认证范围: 水处理设备, 离子交换装置及相关器材的制造装配与服务。
工业用水处理药品及器材的销售**

适用 ISO 9001:2008 标准的认证范围可向该获证组织咨询。

理事会代表签字

主 席

A. J. Duffield

运作经理

A. Carter

本次发证日期: 2010 年 5 月 18 日 - 证书有效日期: 2011 年 5 月 17 日

首次注册日期: 2010 年 5 月 18 日 - 注册有效日期: 2013 年 5 月 17 日

本认证证书按照董事会规章发出

请于证书有效期前按规定进行监督审核及换证手续, 以维持注册的有效性。

上海凯瑞克质量体系认证有限公司

Shanghai QA International Certification Co., Ltd.

上海市中山北路 2790 号杰地大厦 1603 室

电话: 021-51615352、51615356

传真: 021-51615351

网址: www.qaic-china.net



The use of the Accreditation Mark indicates accreditation in respect of those activities covered by the accreditation certificate number 045

Certificate of Registration



The Governing Board of
Q.A. International Certification Limited
hereby grants to:

Kun Shan O-YA Water Treatment Co., Ltd.

Registration No. : QAIC / CN / 101164 - A

(hereinafter called the Registered Company) the right to be listed in the Directory of Registered Companies in respect of the services listed below. These services shall be offered by the Registered Company at or from only the address given below in accordance with the quality management system in compliance with ISO 9001:2008.

Address to which this Certificate refers :

No.39, Qingyang Branch Road, Zhoushi Town, Kunshan City, Jiangsu Province, P.R. China

Approved Scope to which this Certificate refers.

- 1. The Manufacture and Assembly of Water Treatment Equipments, Ion Exchange Units and Relevant Equipments.**
- 2. The Sales of Industrial Water Treatment Pharmaceuticals and Relevant Equipments.**

(Further clarification regarding the Scope of this Certificate and the applicability of ISO 9001:2008 requirements may be obtained by consulting the organisation)

Signed for and on behalf of the Board

CHAIRMAN

SCHEME MANAGER

A. J. Duffield

A. Carter

Certificate Issue Date : 18th May 2010 - Certificate Expiry Date : 17th May 2011
Date of Initial Registration : 18th May 2010 - Re-assessment Date : 17th May 2013

This Certificate of Registration is granted subject to the Regulations approved by the Board.

QA INTERNATIONAL

Q.A. International Certification Ltd.
Cleveland Hall
Cleveland Street
Darlington
Co. Durham
DL1 2PE

Tel: +44 (0)1325 384272
Fax: +44(0)1325 480980
www.qai.co.uk



The use of the Accreditation Mark indicates accreditation in respect of those activities covered by the accreditation certificate number 046.